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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Beste Boechoutenaren en 
Vremdenaren

Het nieuwe jaar nadert met rasse 
schreden. Onze afdeling kijkt terug 
op een goedgevuld politiek 2019. Als 
grootste oppositiepartij blijven we in 
de Boechoutse gemeenteraad uw stem 
verdedigen tegenover het bestuur. We 
blijven hameren op een verdere verbe-
tering van de verkeersveiligheid en de 
veiligheid in het algemeen. Van de ons 
beloofde ANPR-camera’s is nog steeds 
niets in huis gekomen. De verwachting 
is ook dat dit niet direct zal gebeuren. 
Verder volgen we de financiële situatie 
van onze gemeente nauwgezet op. Met 
uw geld dient tenslotte als een goede 
huisvader te worden omgegaan, wat 
in onze gemeente helaas niet altijd het 
geval is. 

We kunnen ook terugkijken op een 
jaar vol drukbezochte activiteiten. 
Zo hadden we in november op onze 
jaarlijkse kaas-en-wijnavond onze 
fractievoorzitter in de Kamer, Peter 
De Roover, te gast. Peter bracht een 
boeiende uiteenzetting over de federale 
regeringsonderhandelingen. Waar men 
de Vlaamse stemmen weer aan de kant 
dreigt te schuiven. Ook daar zullen we 
als partij elke dag de Vlaamse stem 
moeten blijven verdedigen.

Ik wens u veel leesgenot en prettige 
feestdagen!

Thomas Van Herbruggen
Voorzitter N-VA Boechout-Vremde

40 jaar betonwoede, ook in 
Boechout en Vremde
Recent deed de krant de Standaard een uitgebreid onderzoek naar  
de evolutie in de bebouwingsgraad van onze Vlaamse gemeenten.  
Elke dag verdwijnen er namelijk twaalf voetbalvelden aan open ruimte 
in Vlaanderen. Wij bekeken de cijfers van Boechout voor u.

In onze gemeente neemt de mens  
42 procent van de ruimte in. 17 procent  
daarvan is effectief verhard. In vergelijkbare 
gemeenten is dat 38 procent. Onze  
claim op de open ruimte is dus groot.  
Jaarlijks verdwijnen er bij ons negen 
voetbalvelden aan ruimte. We zijn met 
Boechout dus niet op de goede weg. 

Ingrijpende projecten
Opvallend: in gemeenten die vergelijk-
baar zijn met de onze zouden er wel meer 
bouwvergunningen worden uitgereikt. 
Maar de projecten bij ons zijn dus steeds 
een stuk groter en ingrijpender. In totaal 
kan er nog 84 hectare worden bebouwd 
voor alle bouwgrond in Boechout  
verdwenen is.

Werk aan de winkel
Concreet zullen we er ook de komende 
jaren op moeten toezien dat open ruimte 

wordt beschermd en dat er bij voorkeur 
wordt gebouwd in onze dorpskern en 
aan grote uitvalswegen. Daarnaast zijn er 
meer initiatieven nodig om ontharding 
van percelen te bevorderen. Kortom: om 
te verhinderen dat Vlaanderen definitief 
dichtslibt, is er nog werk aan de winkel. 
Laten we alvast bij onszelf beginnen.

  De bouwprojecten in Boechout zijn een 
stuk ingrijpender dan die in vergelijkbare 
gemeenten.

Fijne kerst en 
prettig eindejaar

Vrijdag 10 januari  
om 19 uur

Zaal Vooruit

Klink samen met de N-VA op het nieuwe jaar

Iedereen welkom!
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Bijna 900 000 euro extra investeringsbudget 
voor Boechout dankzij Vlaamse Regering
De Vlaamse gemeentebesturen krijgen de komende jaren in totaal 1,33 miljard euro extra middelen 
om te investeren in hun gemeente. Voor Boechout en Vremde betekent dat concreet een bedrag  
van 851 299 euro. Dat is het gevolg van het Vlaamse regeerakkoord. De Vlaamse overheid komt  
tussen in de gemeentelijke pensioenfactuur én geeft de gemeenten extra budget omwille van hun 
open ruimte. Naast deze bijkomende financiering blijft ook het gemeentefonds, de belangrijkste  
inkomstenbron voor onze steden en gemeenten, de komende jaren elk jaar met 3,5 procent groeien.

Financieel staan veel steden en gemeenten er niet goed voor. 
De Vlaamse Regering komt hen tegemoet met 1,33 miljard 
euro, zodat ze de komende jaren sterk kunnen blijven investeren. 
Voor de gemeente Boechout gaat het in totaal over 50 438 euro 
voor de pensioenen en 800 861 euro voor de open ruimte.

Financiële ademruimte
“Ieder jaar duikt het huidige gemeentebestuur steeds dieper 
in de rode cijfers. Dit geld is een opsteker voor onze gemeente, 
die momenteel in een moeilijke financiële situatie zit. Deze 
bijkomende middelen geven ademruimte om de financiële 
situatie weer op orde te krijgen en om alsnog te kunnen blijven 
investeren”, verduidelijkt afdelingsvoorzitter Thomas Van 
Herbruggen.

Fietspaden en wegen
“Dit geld moet de Boechoutenaar ten goede komen. N-VA 
Boechout-Vremde wil dat de gemeente met de bijkomende 
Vlaamse financiering bij voorkeur investeert in fietspaden 
en de heraanleg van lokale wegen in slechte staat.”

Peter De Roover te gast in Boechout-Vremde
Op zaterdag 9 november was Peter De Roover,  
de N-VA-fractievoorzitter in de Kamer, te gast op  
onze jaarlijkse kaas-en-wijnavond. Meer dan honderd  
leden en sympathisanten zakten af naar zaal Vooruit. 
Daar kregen ze een uitgebreide uiteenzetting over de  
actuele regeringsonderhandelingen en de moeilijkheden 
die we daar als Vlaamse partij in ondervinden. 

Peter De Roover is niet alleen de peter van onze  
afdeling, hij wist ook het grote publiek te charmeren  
in de discussie rond het Marrakesh-pact. Samen met 
onze andere Kamerleden blijft hij de luis in de pels  
van de regering in lopende zaken.
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Het afwezige camerabeleid  
in Boechout en Vremde
Het gebruik van camera’s in Boechout blijft een moeilijk dossier 
waar de huidige meerderheid steeds weigerachtig tegenover staat. 
Vaste camera’s zoals ANPR-camera’s en mobiele camera’s kunnen 
nochtans ingezet worden om heel wat problematieken, zoals 
criminaliteit, verkeersoverlast, slechte staat van het openbaar 
domein en sluikstorten, tegen te gaan.

Enkele maanden geleden kondigde het gemeentebestuur samen met Mortsel en Borsbeek aan dat er een ANPR-schild zou 
komen. Voornamelijk om doorgaand vrachtverkeer te weren, zeker in het kader van de vele werken in Borsbeek en Mortsel. 
De N-VA kan zo’n cameraschild alleen maar toejuichen. Spijtig genoeg moeten we vaststellen dat er voorlopig nog niets van 
in huis is gekomen. De planning van november 2019 werd niet gehaald. 

Zwaar vrachtverkeer weren
We hopen dat de camera’s er in 2020 alsnog komen. “Een cameraschild zou een goede zaak 
kunnen zijn om de overlast van doorgaande vrachtwagens te vermijden”, zegt fractievoorzitter 
Sven Snyders, die hierover een aantal vragen stelde in de gemeenteraad. “Het is natuurlijk niet 
mogelijk, laat staan de bedoeling, om alle vrachtwagens te weren. Onze handelaars moeten nog 
beleverd kunnen worden. Als het doorgaand vrachtverkeer dankzij de ANPR-camera’s geweerd 
kan worden, zijn er dus wel begeleidende maatregelen nodig voor onze lokale transporteurs, 
industrie en handelaars. Zelfs aan de voorbereiding daarvan is men nog niet begonnen.”

De N-VA blijft dit dossier van dichtbij opvolgen. 

Wel in meerjarenplanning, niet in praktijk
N-VA Boechout-Vremde betreurt dat het gemeentebestuur niet instapte in een proefproject met camera’s op vuilniswagens. Dankzij 
die slimme technologie kunnen zwerfvuil, sluikstorten en eventuele schade aan het openbaar domein in kaart gebracht worden. Met 
die informatie kunnen de gemeentelijke diensten dan gericht optreden. “Concreet moeten de camera’s een oplossing bieden voor 
zaken die voor frustraties zorgen bij inwoners, zoals zwerfvuil en sluikstorten”, zegt fractievoorzitter Sven Snyders. 

Smart city-toepassingen zoals de camera’s werden wel in de meerjarenplanning ingeschreven, maar concrete acties blijven uit. De 
N-VA is al langer vragende partij om zowel vaste als mobiele camera’s in te zetten op het openbaar domein. Niet om Big Brother te 
spelen, wel om problemen op te lossen. Van fietsdiefstallen, over woninginbraken tot sluikstorten. “Wij hopen dat het niet bij loze 
woorden blijft en dat er ook effectief actie wordt ondernomen”, besluit Sven Snyders. 

  Sven Snyders, fractievoorzitter

Theo Toert
Woensdag 1 april
Theo Francken te gast in zaal Vooruit.
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


